
Gäller: Motion om ”Differentierade vägavgifter för sommar- respektive åretruntboende” 

En enhällig styrelse föreslår avslag av motionen med följande skäl: 

• Vad är åretruntboende? 

• Det finns permanentboende (skrivna på adress inom området) 

• Det finns de som inte är skrivna inom området, men som vistas på adressen i 

området nästan året runt 

• Det finns permanentboende som åker utomlands under vinterhalvåret 

• Det finns de som inte är skrivna i området, som bara nyttjar sin fastighet under 

sommarhalvåret, men som vill komma ut vid några tillfällen under vinterhalvåret.  

• De finns de som bara nyttjar sitt boende under någon semestermånad.  

• Vi har företagsverksamhet (Husby Säteri) 

• Vi har markägare utan boende (Skogsförvaltning)  

• En förändring kräver ny förrättning eller omprövning av anläggningen av lantmäteriet, 

Kostnad i det enklaste fallet cirka 50 000 kr. Vår struktur är komplicerad och vi får räkna med 

betydligt högre kostnad. Det innebär också förändring av röstandelar, vilket innebär en 

förändrad beslutandestruktur i föreningen. 

• Styrelsearbetet blir ännu mer komplicerat och kommer med all sannolikhet att innebära 

ifrågasättande utifrån att väg och snöarbete sker lika mycket hos dem som bara betalar 

reducerad avgift och dom som betalar full avgift. Här finns också en problematik, hur 

styrelsen ska förhålla sig till detta faktum. Ska vägen bara snöplogas, där det finns de som 

betalar full andel och hur ska man kunna göra detta då områdets fastighetsägare inte bor i 

differentierat?  

• Slitage på vägen, är inte i första han kopplat till hur många gånger man kör på vägen, utan 

mer kopplat till hastighet och storlek på fordon. 

•  Vi har idag en förhållandevis låg årsavgift och den är inte skäl till att dela upp årsavgiften i 

differentierade vägavgifter 

 

 


